
ChristenUnie IJmond

Verslag van de vergadering van de ChristenUnie IJmond (algemene ledenvergadering), 
gehouden op woensdag 10 mei 2023, 20.00 uur

Locatie: Gebouw Leger des Heils, Geyssendorferlaan 4, Beverwijk
Aanwezigen: 15 leden en 9 gasten. 
Met kennisgeving verhinderd: 4 leden.

1. Welkom en opening door de voorzitter
Voorzitter Reijer Kooij verwelkomt de aanwezige (oud)leden en gasten op deze bijzondere 
ledenvergadering waarin we – na een aantal huishoudelijke punten – uitgebreid aandacht zullen 
geven aan het afscheid van Frits en Hennie Korf. Bijzonder welkom voor Hennie en de 
gezinsleden van Frits. En ook voor Annette Baerveldt en Wim Westerman als voormalige 
raadsleden van de KOP-partijen waar Frits mee samenwerkte. Als regionale CU-afdeling zijn we 
verheugd dat we de ledenvergadering dit keer boven het kanaal in het gebouw van het Leger des 
Heils kunnen houden.
Reijer begint de vergadering met enkele gedachten over de 3000 jaar oude woorden aan het eind 
van Psalm 19: Mogen de woorden van mijn mond en de overleggingen van mijn hart U welgevallig 
zijn, o HERE, mijn rots en mijn verlosser. Een oproep die ook anno nu nog geldt voor het politieke 
werk: woorden, welgevallig. Reijer gaat voor in gebed.

2. Verslag vorige ALV 11 mei 2022
Het verslag van de vorige vergadering is ter kennisneming aan de leden toegezonden. Er zijn geen
vragen. Het verslag wordt goedgekeurd.

3. Jaarstukken 2022 en begroting 2023
Penningmeester Ries de Kogel geeft een korte samenvatting van de toelichting die onderaan de 
financiële jaarstukken van onze vereniging zijn opgenomen. De kosten van de ledenvergadering 
waren vorig jaar wat hoger en de campagnekosten voor de gemeenteraadsverkiezingen wat lager 
dan begroot. Er is alleen campagne gevoerd in Velsen. Daardoor kwam het tekort ook € 750 lager 
uit dan begroot, waardoor er iets meer in de verkiezingsreserve (2026) kon worden behouden. 
De kascommissie (punt 4) was akkoord.
Er zijn geen vragen. De leden keuren de financiële jaarstukken 2022 en de begroting 2023 goed. 
Deze stukken zullen op de website worden geplaatst.

4. Verslag Kascommissie
De commissie bestond dit jaar uit Joop Kerkstra en Bram Verhagen. Zij hebben schriftelijk verslag 
uitgebracht aan de ledenvergadering, waarin zij verklaren akkoord te gaan met het financieel 
verslag en waarin zij tevens de vergadering adviseren om op basis van hun verslag decharge te 
verlenen aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid. Met dank aan de kascommissie 
gaan de leden akkoord met het verslag en de decharge. 

5. Benoeming nieuw lid Kascommissie 
In de kascommissie hebben twee leden zitting die om en om aftreden. Joop Kerkstra is aftredend 
en ontvangt (bij afwezigheid) enkele woorden van dank voor zijn bijdrage. Bram Verhagen blijft nog
een jaar aan. In de vacature stelt het bestuur Peter van der Wal uit Heemskerk voor. De leden zijn 
unaniem akkoord met zijn benoeming.

6. Activiteitenverslag 2022
Reijer geeft een korte toelichting op dit verslag dat eveneens op de website zal worden geplaatst. 
(in verband met anbi-verplichtingen). Piet Bras merkt op dat hij secretaris is en geen 
penningmeester (blz 3). Er zijn geen vragen, waarmee het stuk is goedgekeurd.
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7. Voorstel en benoeming nieuw bestuurslid
Reijer licht het voorstel om Roel van der Linden te benoemen in de vacature die is ontstaan na het 
aftreden medio maart van Frits Korf. Bijzonder is dat hij uit onze kleinste gemeente (Uitgeest) 
afkomstig is en oud-lid van Perspectief is (CU-jongeren). Na enkele introductiewoorden van Roel 
zelf gaan de leden unaniem akkoord met de benoeming.
Het bestuur blijft uitzien naar andere kandidaten voor het bestuurslidmaatschap.

8. Terugblik debat en stand van zaken asielschip Silja Europa
Frank Cornet kijkt met ons terug op de achterliggende 8 maanden van de asielopvang op het 
cruiseschip na het raadsbesluit in september vorig jaar. En ja, het probleem is niet opgelost, de 
vraag is weer terug. Frank noemt de discussie in Velsen-Noord, ook de positieve berichten, de 
enquête, een kleiner schip uit Griekenland, problemen met alternatieve locaties buiten en binnen 
de sluizen. De zoektocht valt niet mee en het College en de Raad zijn er nog druk mee bezig. 
Kritiek uit Velsen-Noord richt zich op onbetrouwbaarheid (er is beloofd dat). Frank wijst op het 
nemen van verantwoordelijkheid en het voorbeeld van hoe het goed gaat. Pluim voor 
burgemeester Dales. Verder werken aan opbouwplannen voor Velsen-Noord, regionaal plan voor 
spreiding (w.o. optie Santpoort-Zuid), een en ander in afwachting van de spreidingswet. Frank 
beantwoordt diverse vragen van aanwezigen die de CU-inbreng in de raad bevestigen.

9. Afscheid Frits Korf
Het tweede deel van de bijeenkomst is ingeruimd voor zowel een terugblik op als het afscheid van 
Frits en Hennie in de actieve rollen voor de CU IJmond. 
Meerdere sprekers krijgen het woord voordat de man van het woord zelf het woord krijgt. Reijer 
noemt de lange periode van dienst van 12 jaar raadslid, als ondersteuner en een periode van ten 
minste 4 jaar als bestuurslid. Piet Bras noemt herinneringen aan zijn eigen begintijd, de contacten 
met Frits en overhandigt namens de landelijke/provinciale CU een bronzen beeldje dat op 
figuratieve wijze het persoonlijke met de (letters) CU verbindt. Frits is er erg blij mee. Hij herinnert 
zich de gedenkwaardige tijd rond 2002 met André Rouvoet en het thema duidelijk, eerlijk, echt.
Frank neemt de tekst van Jeremia 29:7 als vertrekpunt van zijn woorden: Zet je in voor de bloei 
van de stad. En Frits heeft daaraan zijn bijdrage geleverd! Naast een drukke baan en veel reizen. 
Hulde aan Hennie. Genoemd worden onder meer Forteiland, financiën, Beeckestein, Blekersduin, 
Pieter Vermeulen, Corus/Tata. Frank heeft het verkiezingsprogramma uit 2002 erop nageslagen en
ziet meerdere punten die nog steeds actueel zijn in het programma van de CU: vertrouwen 
overheid, drugsbeleid, bouwachterstanden, gezinsbeleid, dak-/thuislozen, opvang asielzoekers, 
ouderen, 30km. Van Ik naar Samen. Boven het kanaal heeft Velsen alleen iets te zoeken met de 
A8-A9. Met gevoel voor humor wijst Frank erop dat partijpolitiek overstappen in de beste CU-
families voorkomt. Frits wijst op het waterijsje met vele kleuren: inclusiviteit, allen mogen er zijn. Art
1 grondwet.  Reijer overhandigt bloemen aan Hennie.
Ries memoreert de laatste bestuursjaren van Frits (“het was nooit saai”) en overhandigt mede 
namens vele van de aanwezigen die hebben bijgedragen een bon voor een gezellige avond 
samen uit, mede uit waardering voor het thuisfront.
Reijer overhandigt namens het bestuur een bijzonder boek van historicus Trudi Bos uit IJmuiden. 
Gaat over de geschiedenis van 16 Joodse families uit IJmuiden voor, tijdens en na WO II. De titel 
luidt: “ Op zoek naar een plaats om thuis te komen”. Hij legt een link met Joodse meisjes, 
struikelstenen, Dina/De Brug. 
In zijn dankwoord noemt Frits met vaart meerdere mensen en gebeurtenissen. Hij is in 2002 een 
beetje de politiek inge”sluisd”. De KOP-partijen met Annette en Wim. De 14 tegenover 14 zetels. 
Annette die goed kan “fileren” en het woord mocht doen. Belangrijk: rechte voren trekken en niet 
bijsturen. Met dankbaarheid kijkt Frits terug op de steun die hij steeds van thuis kreeg, van vrouw 
en kinderen. Teken daarvan: ze zijn er allemaal. (alleen de dochter uit Engeland kon niet komen). 
Dank CU, dank PU, dank voor vriendschappen. Waarna een gezellig samenzijn begint. 
Rond 22.30 uur is de zaal weer leeg. Een gedenkwaardige avond.

Vastgesteld op 4 juli 2023 
Reijer Kooij – voorzitter, 
Ries de Kogel – secretaris
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